
 

Zápisnica 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Matejovce nad Hornádom konaného  

dňa 12. 02. 2025                                                                                                                                           

Prítomní: Mgr. Ivana Hrebenárová – starostka obce  

                   Ing. Juraj Kaščák 

                   Bc. Miroslav Hurajt 

                   Zuzana Farkašovská 

 Ing. František Stanislav – hlavný kontrolór obce  

 Daniela Schmidtová – zapisovateľka  

 (viď prezenčná listina, ktorá je súčasťou zápisnice)  

Neprítomní: Michal Nachala  

  Mgr. Jozef Smotrila 

Program: 

1. Otvorenie a určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Prerokovanie návrhu Komunitného plánu sociálnych služieb  na roky 2025-2031   

4. Prerokovanie návrhu Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Matejovce 

nad Hornádom na roky 2025-2031 

5. Prerokovanie žiadostí o dotáciu záujmových združení 

6. Prerokovanie projektovej dokumentácie Komunitného centra 

7. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2024 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

K bodu č. 1: Otvorenie a určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce privítala všetkých prítomných poslancov a hostí. Informovala o neúčasti p. 

Nechalu z dôvodu pracovných povinností a pána Mgr. Jozefa Smotrilu z dôvodu PN. Za 

zapisovateľku určila Danielu Schmidtovú a za overovateľov Bc. Miroslava Hurajta a Zuzanu 

Farkašovskú.  

 

K bodu č. 2: Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Starostka obce predložila prítomným na schválenie program zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Pán Ing. Juraj Kaščák navrhol doplniť ďalší bod programu, a to zmenu rozsahu 

úväzku pani starostky. Poslanci doplňujúci bod schválili ako aj predložený program.  

 

 

 



Za boli všetci prítomní poslanci v počte  

 

K bodu č. 3:  Prerokovanie návrhu Komunitného plánu sociálnych služieb  na roky 

2025-2031   

 

Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo o tom, že návrh Komunitného plánu 

sociálnych služieb bol predložený na verejné pripomienkovanie a pripomienkovanie 

poslancom. Nikto však k návrhu pripomienky nemal, a tak bol návrh bez pripomienok 

schválený.  

 

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 3 

 

K bodu č. 4: Prerokovanie návrhu Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Matejovce nad Hornádom na roky 2025-2031 
 

Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo o tom, že návrh Programu hospodárskeho a 

sociálneho rozvoja obce Matejovce nad Hornádom na roky 2025-2031 bol predložený na 

verejné pripomienkovanie a pripomienkovanie poslancom. Pripomienky doručil len pán Ing. 

Juraj Kaščák, ktoré sa týkali cyklochodníkov v intraviláne obce a zelených opatrení 

týkajúcich sa uhlíkovej stopy a znižovania produkcie CO2. Pani starostka objasnila, že tieto 

ciele sú v súlade so  zadefinovaním politického cieľa EÚ,  ktoré sú jasne zadefinované v 

strategických dokumentoch na úrovni EÚ aj SR.a cyklotrasy, ktoré obcou prechádzajú a majú 

prechádzať sa týkajú súčasnej miestnej cestnej infraštruktúry. Ostatní poslanci s návrhom 

súhlasili a pán Ing. Juraj Kaščák svoje pripomienky stiahol, takže návrh PHSR bol schválený.  

 

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 3 

 

K bodu č. 5: Prerokovanie žiadostí o dotáciu záujmových združení 

 

Starostka obce informovala poslancov o doručených žiadostiach o dotáciu od záujmových 

združení, ktoré v obci fungujú, a to OZ DHZ a OFK Matejovce nad Hornádom. Oba subjekty 

doručili svoje žiadosti včas a splnili s tým potrebné náležitosti. Na dokončenie zateplenia 

strechy na hasičskej zbrojnici sa budú hľadať externé zdroje financovania a na činnosť OZ 

DHZ žiadajú členovia dotáciu 1 500 EUR a OFK dotáciu 6 300 EUR. Poslanci rokovali 

o finančných možnostiach podpory, avšak k schváleniu konečných výšok dotácii nedošlo. Pán 

Ing. Juraj Kaščák navrhol prizvať na finančnú komisiu zástupcov OZ DHZ a dohodnúť 

podmienky podpory, nakoľko pán Bc. Miroslav Hurajt nesúhlasil s financovaním niektorých 

položiek zo žiadostí, ako napr. zakúpenie rovnošaty pre člena. Pán kontrolór navrhol 

konkretizovať účel použitia dotácie.  

                       

K bodu č. 6: Prerokovanie projektovej dokumentácie Komunitného centra 

Starostka obce informovala o potrebe obstarania projektanta a podania projektového zámeru 

integrovanej územnej investície na schválenie Radou partnerstva nakoľko výzva na 

predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok je už otvorená. Prípravná a projektová 

dokumentácia a s ňou súvisiace výdavky sú v rámci výzvy oprávneným výdavkom. Poslanci 

so zámerom súhlasili.  

                       

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 3 

 



K bodu č. 7: Správa o kontrolnej činnosti za rok 2024 

 

Starostka obce odovzdala slovo hlavnému kontrolórovi obce, ktorý predniesol správu 

o kontrolnej činnosti za rok 2024. Poslanci ju následne vzali na vedomie.  

 

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 3 

 

K bodu č. 8: (doplnený bod ) Zmena rozsahu úväzku starostky obce 

 

Pán Ing. Juraj Kaščák predniesol návrh poslancov, aby sa rozsah úväzku starostky obce 

zmenil na 100%. Keďže podľa §11 ods. 4 písm. i) zákona 369/1990 môže zmeniť počas 

funkčného obdobia rozsah výkonu starostu len starosta, vyzval pán poslanec starostku, aby 

tento návrh predniesla. Následne na to starostka obce navrhla rozsah výkonu funkcie starostu 

100 %. So zmenou rozsahu úväzku starostky obce poslanci súhlasili a prijali schvaľujúce 

uznesenie s účinnosťou od 01.03.2025. Zároveň obecné zastupiteľstvo zrušilo k 28.02.2025 

uznesenie č. 43/2023 z dňa 04. 05. 2023 o navýšení platu starostky o 30% a uznesenie č. 

166/2022 z dňa 30. 06. 2022 o rozsahu úväzku 70%. 

 

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 3 

 

K bodu č. 9: Rôzne 
 

Starostka obce informovala poslancov, že dňa 3.2.2025 bolo prevzaté stavenisko 

zhotoviteľom stavby a už sa na projekte Znižovania energetickej náročnosti verejnej budovy 

pracuje. Zhotoviteľ má na dokončenie stavby 8 mesiacov. Momentálne sa riešia aj 

vodozádržné opatrenia budovy a zosúladenie s prebiehajúcou stavbou. Informovala o novom 

financovaní MŠ a inštalácii záložného zdroja na obecnom úrade. Informovala tiež 

o pripravovaných kultúrnych podujatiach a programe na letné slávnosti. Hlavným bodom 

programu a vyvrcholením slávnosti bude aj tento rok kapela Sám Sebou. Ministerstvo vnútra 

nám na základe žiadosti ponúka ďalší automobil na darovanie, a to Kiu Ceed, ktorej technický 

stav a obhliadku plánujeme v najbližšej dobe, nakoľko predošlú ponuku sme zamietli. Pán 

Hurajt sa informoval ohľadom optického internetu v obci a diskutovalo sa na tému AI.  

 

K bodu č. 10: Záver 

   

Pani starostka poďakovala prítomným za účasť a spoluprácu. 

 

 

 

 

Zapisovateľka: Daniela Schmidtová              Starostka obce: Mgr. Ivana Hrebenárová 

 

Overovatelia zápisnice: Bc. Miroslav Hurajt a Zuzana Farkašovská 

 

 

V Matejovciach nad Hornádom,  13.02.2025 


